



MØDEREFERAT – Bestyrelsesmøde 23.10.19

Lokation: Varbjerg Strand

REFERENT BRITT HOLMEGAARD - BRHO

DELTAGERE: ARNE URSKOV, KRISTIAN LASSEN, NIELS-ANTON RASMUSSEN, PIA RASMUSSEN, ESKILD GORMSEN OG BRITT HOLMEGAARD

AFBUD; METTE MARIE HENRIKSEN

### DAGSORDEN/BESLUTNINGSREFERAT

PUNKTER	HVORNÅR, HVOR, HVEM OG HVAD?	BESLUTNING	ANSVARLIG
PUNKT 1	Hytter; Britt har arrangeret en arbejdsweekend, lidt spontant. Brugsen og fakta sponsorerer øl, vand, pølser og brød. Britt laver en FB gruppe. Vi starter fredag den 29. november Lokaludvalget har den ene bod, hvor vi vil sælge gløgg og æbleskiver. Kunne Jan Eldrup lave brændte mandler?		
PUNKT 2	Bymøde; Onsdag den 6. november i Brenderup forsamlingshus. Kl. 19.00 Britt får det i kalenderen. Arrangementet deles i kalenderen. Der oprettes en begivenhed på FB. <b>Dagsorden:</b> Velkomst- Arne Sang Pia Hjemmesiden- Arne og Dorte (Britt kontakter) Sol over Brenderup- HC og Peter (Britt kontakter den) Popop by I Brenderup- Britt Bæredygtigt lokalsamfund (to do liste) MM og Kristian og Louise Status på trafik- Arne		Kristian kontakter Louise og inviterer hende til mødet.





MØDEREFERAT – Bestyrelsesmøde 23.10.19

	<p>Status på legeplads- Karin (Gormsen kontakter hende)          Status på frigodangrunden- skøde inviteres til mødet.          (Henrik og HC)          Sang slut Pia</p> <p>Vi mødes 17.30          Kaffe og te- lokaludvalget giver- (Gormsen sørger for at købe det)          Vi køber kage til 150-200 mennesker hos bageren. Arne bestiller det.          Medbring viskestykker g karklude samt skraldesække</p>		
<b>PUNKT 3</b>	<p>Bæredygtiglokalsamfund:          Status på de enkelte projekter. Den "gamle udviklingsgruppe" er lukket.</p>		
<b>PUNKT 4</b>	<p>Hjemmeside.: Det går godt, og der er en god aktivitet. Vi har brug for noget vejledning.          Arne sørger for at foreningerne har e-mail samt de nødvendige informationer.</p>		
<b>PUNKT 5</b>	<p>Kajak: Vi forsøger at sælge dem i Føns kajakklub til 6.500 kr.</p>		Kristian og Pia kontakter klubberne
<b>PUNKT 6</b>	<p>Evt.          Julebelysning bliver igen med hængende ledninger, da der er udfordringer med installationen.          Vi skal have en repræsentant i BOE          Vi søger midler til forskellige aktiviteter og evt. bænke.</p>		Niels Anton skriver ansøgningerne
<b>PUNKT 7</b>	<p>Næste møde er onsdag den 13. november kl. 18.30</p>		
<b>PUNKT 12</b>			
	<b>Punkter til næste møde</b>		
<b>PUNKT 1</b>	<p>Gløgg og æbleskiver til den 29.10.19- hvem gør hvad?</p>		
<b>PUNKT 2</b>	<p>Ansøgning til Boe til forskellige events- Hvordan går det?</p>		

